
Referat bestyrelsesmøde 2.3.23  i kredsen


Deltagere:

Formand: Vibe Lenthe

Næstformand : Lars Toft Bille

Kasserer: Hanne Kozuch

Best.suppl: Kristina Myhle Ambus

Best.suppl : Fritz Bennedbæk 

Sekretær: Tinni Engli 


1. Godkendelse af sidste referat

Udestående fra sidste referat var materialer til en væsentest bane. ( Wesenbeuteilug)

Dette er igang og der vil stadig prøves at søge fonder til projektet.


Referat godkendt.


2. Nyt fra formanden 

Intet nyt at berette.


3. Nyt fra kasseren & BHU.


BHU. Træningen er godt igang og det var en fin indskrivning.

Den første prøve er allerede afholdt , hvor alle deltagere bestod.


4. Formandsmøde.

Fritz Bennedbæk deltog i mødet og gav et referat af hvad der blev talt om rundt bordet.

Referat af dette kommer , men det vi lige skal huske i forhold til IGP prøver er at der SKAL stå 

FCI foran IGP prøven i resultathæftet for at det gælder.


5. DCH

3 fra bestyrelsen skal holde møde med DCH angående vores samarbejde da de har fået ny 
bestyrelse. Mødet vil blive i løbet af Marts eller April.

Vi skal bl.a. tale om baner, brugen af eget klubhus, skralde ordning, strømforbrug ( lys på banen ) 
og græsslåning.


6. Nøgler

Nøgler til klubhus om hvem der skal have adgang vil altid være en bestyrelses vurdering om 
behovet er der.

Man må IKKE låne sin nøgle og kode til alarmen ud eller “bare” given den videre! Har man ikke 
behov for sin nøgle mere skal den afleveres til Lars.


7. Skue ( Skuer )

Kreds 6 har overtaget skærtorsdag skuet og her er der allerede kommet mange sponsorer på 
banen. Der skal være minimum 40 hunde tilmeldt for afholdelse .


13.5.23 har vi vores eget skue og her er vi igang med at finde en tysk dommer til dagen.

Minimum 50 hunde tilmeldt for afholdelse.


Opgavefordeling til begge skuer er igang med at komme på plads.


8. Arbejdsdag

Der kommer en arbejdsdag til efteråret ( dato ikke fastlagt ) vi tager de opgaver der måtte være 
adhoc i løbet af sæsonen.


9. Udlån af telt

Til info har vi lånt vores store telt ud til LD skuet i Køge


10. Ørsted/El




El regningen for januar 4100,-  

El regning for februar 2500,-


Dette er meget højt og der tales om vi eventuelt kan finde en ny varmekilde til klubhuset i 
vinterperioden. Varmeblæseren er af gammel dato så Karina vil undersøge pris på ny blæser.

Karina undersøger også om vi kan finde en billigere udbyder.


11. Lys

Mere lys i Lunden er så småt sat igang. Stefan og Vibe er tovholdere på dette.


12. Græsslåning

Græsslåning sæsonen nærmer sig og der ønskes en ekstra person fast på opgaven .

Bestyrelsen foreslår at høre med Asger om han ikke kunne hjælpe i løbet af sommeren.


Karina har så vidt muligt sidste sommer slået græs uden for træningstid, men dette kan ikke altid 
lade sig gøre så alle må være forberedt på at græsslåning kan forekomme på træningsdage!


Det overvejes om vi skal få solgt den gamle græsslåmaskine. Lars & Karina undersøger hvad vi 
eventuelt kan få for den.


13. T´shirt

T´shirt med logo som de andre trøjer vi har er Karina ved at undersøge. 

Der vil komme nærmere info senere.


14. Skilt til træningspladsen.

Vi vil få lavet skilte til opsæt på træningspladsen om regler, vilkår og ansvar.

Karina sørger for at lave skiltene.


15. Eventuelt.

Vigtige datoer.


18.3.23 : photoshoot med Sanne Rath Madsen i Lunden

23.3.23 & 30.3.23 kl 18.30 til 20.00 Ringtræning i Lunden

6.4.23 Skue

22.4.23 Bakke tur med kreds 3 

13.5.23 Skue





